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 Kaymakam Kotan’dan isimsiz şehitlere ziyaret 
Tirebolu Kaymakamı Muhammed Lütfi Kotan, Eymür 

Köyü’ne giderek, bazı incelemelerde bulundu, isimsiz şehit-
lerin mezarlarını ziyaret etti.

22 Ağustos 2020’de yaşanan sel ve heyelan afetinden 
etkilenen Eymür Köyünde yapılan çalışmaları yerinde ince-
lemek üzere Eymür’e giden Kaymakam Kotan, yetkililerden 
çalışmalarla ilgili bilgiler aldı.

Kaymakam Kotan, Eymür’deki incelemeleri fırsat bile-
rek, köy merkezinde bulunan esnafları da ziyaret etti. Esnaf-
larla sohbet edip, istek ve şikayetlerini de dinledi. Eymürlü 
esnaflar, Kaymakam Kotan’ın ziyaretinden memnun kaldık-
larını ifade ederlerken; hayat pahalılığından yakındılar.

Kaymakam Kotan, Eymür’deki incelemelerin ardından 
köyde bulunan 1. Dünya Harbi’nde (1914-1918) Harşıt Mü-
dafaasında şehit düşen askerler için yapılan Anıt Mezarları 
da ziyaret etti.

Tirebolu Anadolu Lisesi,
 Avrupa’dan döndü

4 ayrı proje ile Erasmus+Programı’na 
katılacak olan Tirebolu Anadolu Lisesi, ilk 
projenin hareketliliğini gerçekleştirmek 
üzere 3 öğretmen ve 5 öğrenci ile gittiği 
İspanya’dan ilçeye döndü.

Tirebolu Anadolu Lisesi öğretmen ve 
öğrencileri, “Düğün Gelenekleri ve Kül-
türel Farkındalık” adlı projeyi gerçekleştir-
mek üzere gittikleri İspanya’da; ev sahibi 

ülke ile birlikte Romanya, Slovakya ve Lit-
vanya gibi ülkelere ait ortaklarla bir 
araya geldiler.

Tirebolu Anadolu Lisesi, İspanya’ya 
koordinatör öğretmenler Mustafa Oruç 
ve Ömer Çakır nezaretinde 5 öğrenci ile 
giderken; okulun Görsel Sanatlar Öğret-
meni Özlem Günaydın Odabaş da kafi-
leye dahil oldu. (Devamı 2'de)

3.OSB’nin yatırıma 
dönüştürülmesi çağrısı

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Hasan Çakırmelikoğlu, ulusal ve uluslararası düzeydeki ge-
lişmelere ilaveten Giresun ekonomisindeki durağanlığa işa-
ret ederek, çözümün bölgede yapılacak olan üçüncü ve 
dördüncü Organize Sanayi Bölgelerinin (OSB) yatırıma dö-
nüşmesi olduğunu belirtti.

Çakırmelikoğlu, yaptığı açıklamada, Giresun’un ya-
tırımcı stratejisinin ön plana çıkmasında OSB’lerin kimlik 
hüviyeti taşıdığına değinerek, “Bugün birçok işletme ve 
yatırımcının modernizasyon ve kurumsal imalat tesisleri 
hedefinde olmasına rağmen planladığı çalışmayı ger-
çekleştiremediğini görmekteyiz. Bölgemizim tarım 
ürünleri başta olmak üzere metal ürünleri imalatındaki 
mevcut altyapısının desteklenmesi için gündeme getir-
diğimiz ve şuan yatırım aşamasını beklediğimiz Espiye-
Tirebolu arasına 3. Organize Sanayi Bölgesi, Görele (Ça-
vuşlu) bölgesine 4. Organize Sanayi Bölgesi kurulması 
ve altyapı yatırımlarının hızlandırılması gerekmektedir. 
Şuan itibarıyla bölgemizde birçok işletme kapasite ye-
tersizliği nedeniyle istenen imalat performansını göste-
remezken, beklenti iki OSB’nin acilen yatırım gündemi-
ne 2022 yılı için alınmasıdır” dedi.

Giresun’un sosyo-ekonomik gelişmişlik dengesinde 
doğu ilçelerinin Organize Sanayi Bölgelerine ciddi ihti-
yaç duyduğuna vurgu yapan Çakırmelikoğlu, kısa va-
dede hissedilmese bile orta ve uzun vadede Giresun 
merkez ilçe ve Bulancak’ta faaliyet gösteren 1. ve 2. 
OSB’lerin bölgelerine fayda sağlayacağını ifade etti.

Kırsal ekonomik
 faaliyetler 

çeşitlendirilecek
Tirebolu’da ekonomik, tarihi ve kültürel alanda far-

kındalık yaratmak ve katma değer üreterek ilçenin geli-
şimine katkı sağlamak amacıyla yeni bir platform oluş-
turuldu. Kasım ayının son haftasında kurulan ve “Tirebo-
lu Yerel Yönetim Eylem Grubu Derneği” adı verilen olu-
şumun üyeleri, kendi aralarında iki ayrı toplantı yapa-
rak, hem yol haritasını belirlediler ve hem de aralarında 
görev paylaşımında bulundular.

Siyaset üstü bir anlayışla 
yola çıkan ve Tirebolu’nun 
gelişimine katkı sağlamayı 
hedefleyen söz konusu der-
nekte, Atilla Aydın, Doç. Dr. 
Derya Efe, Erim Yaman, Er-
tuğrul Tolga Ak, Hacer 
Küçük, Hüseyin Bozkır ve 
Seda Üçüncü gibi isimler 
yönetim kurulunu oluşturur-
ken; Cahide Nakipoğlu, 
Kaya İhtiyaroğlu ve Meh-
met Odabaş da denetle-
me kuruluna seçildiler. Der-
nek başkanlığa getirilen 
genç iş insanı Ertuğrul 
Tolga Ak, ilk açıklamasında 
şunları söyledi: (2'de)

 Karan: Üretici artan fiyatlar karşısında çaresiz 
Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, fahiş ra-

kamlara ulaşan tarımsal girdi maliyetleri karşısında ge-
lecek yıl bir kilogram fındığın 50 liraya dahi kurtarmayaca-
ğını iddia etti.

Karan, yaptığı açıklamada, 50 kilogram yazlık gübre 
çuvalının 420, kışlık gübre çuvalının ise 480 liraya yükseldi-
ğini, yükselmeye de devam ettiğini kaydetti.

Serbest piyasada kilogramı 30 liraya yükselen fındık fi-
yatının girdi maliyetleri ve dolar kuru karşısında bir anlam 
taşımadığını belirten Karan, “Fındık üreticisinin işçi ve 
diğer girdi maliyetleri hariç bahçesinde bir fındık ocağına 
atacağı yazlık ve kışlık gübre miktarının maliyeti 25 liradır. 
Bu şartlar altında fındık üreticisi bahçesine ne gübre, 
nede ilaç atabilir. Bugünkü girdi fiyatlarından hesaplaya-
cak olursak gelecek yıl bir kilogram fındığın üreticiye mali-
yeti 50 lirayı geçer. (Devamı 2'de)

Karakayalı öğrencilerden 16 proje Tirebolu Karakaya Ortaokulu’nda bu yıl 3’üncüsü 
düzenlenen bilim fuarının açılışına Kaymakam Mu-
hammed Lütfi Kotan da katıldı.

İlçe Milli Eğitim Müdürü İbrahim Yılmaz’ın da 
hazır bulunduğu fuarda, robotik kodlamadan tarih-
sel araştırmalara kadar varan tam 16 projenin su-
numu yapıldı. Fuar dolayısıyla Karakayalı öğrencile-
rin hazırlamış olduğu resim sergisi de ziyaret edildi.

Karakaya Ortaokulu’nda açılan bilim fuarında 
öğrencilerin hazırlamış olduğu birbirinden değerli 
projeleri tek tek inceleyen Kaymakam Kotan ve 
diğer davetliler, minik mucitlerin yaptığı çalışmaları 
hayranlıkla izlediler. Bu arada, 2020-2021 eğitim-
öğretim yılında fen liselerine yerleşen öğrencilere 
de ödülleri verildi.

Vali Ünlü’den kadın 
girişimcilere sertifika

Giresun Valisi Enver Ünlü, 
6-10 Aralık tarihleri arasında 
“Kadın Girişimciliğinde ve Ko-
operatifçiliğinde Yol Haritala-
rı” başlığıyla düzenlenen eği-
timin sertifika törenine katıldı.

Eğitim programı, Türkiye 
Küçük ve Orta Ölçekli İşlet-
meler, Serbest Meslek Men-
supları ve Yöneticiler Vakfı 
(TOSYÖV) Proje ve Eğitim Ko-
ordinatörü/Eğitim Uzmanı Cü-
neyt Örkmez tarafından ta-
sarlandı. (Devamı 2'de)
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Tirebolu Anadolu Lisesi,
 Avrupa’dan döndü

(Baştarafı 1'de)
Projenin ilk etabını İspanya’nın Leon kentinde gerçek-

leştiren Anadolu Lisesi öğretmen ve öğrencileri, orada zi-
yaret ettikleri Leon Belediye Başkanı Jose Antonio Diez’e, 
Tirebolu Çayı ile fındığı da hediye ederek, ürünlerin tanı-
tımını da yapmış oldular.

Proje Koordinatörü ve okulun İngilizce Öğretmeni 
Mustafa Oruç, oldukça verimli bir ortamda gerçekleştir-
dikleri faaliyetlerin, öğrencilerin kültürel ve sosyal beceri-
lerine önemli katkılar sağladığını belirterek, proje saye-
sinde öğrencilerin hem kendi kültürlerini tanıttıklarını ve 
hem de farklı kültürleri yakından tanıma fırsatı buldukları-
nı söyledi.

Bu arada, Tirebolu Anadolu Lisesi proje ekibinin, Avru-
pa’daki ikinci durağının mart ayında Romanya olacağı 
ifade edilirken; bölgede örnek bir Erasmus Sınıfı’na sahip 
olan okulun da, yabancı konuklarına haziran ayında ev 
sahipliği yapacağı kaydedildi.

(Baştarafı 1'de)
“Tirebolu Yerel Yönetim Eylem Grubu Derneği’nin ku-

ruluşunun ortak yapısı, Tirebolu ilçesini tabandan tavana 
temsil edecek bir ortaklık yapısında kurulmuştur. Derne-
ğimiz, öncelikli temaların seçiminde Leader Programı-
nın tabandan tavana yaklaşımını benimsemiş olup, ilk 
toplantıda yapılan çalışmalardan biri, Tirebolu’nun 
güçlü yönleri, zayıf yönleri, fırsatları ve tehditlerinin belir-
lendiği GZFT analizi hazırlanmıştır. Yapılan GZFT analizin-
de ortaya çıkan sonuçlar doğrultusunda öncelikli tema-
lar incelenmiş ve ilçemizin sürdürülebilir yerel kalkınması-
na önemli katkı sağlayacak temaların seçimi yapılmıştır. 
Tirebolu Yerel Yönetim Eylem Grubu Derneği olarak ama-
cımız; kırsal ekonomik faaliyetlerin çeşitlendirilmesi ve ka-
liteli ürünleri, el sanatlarını ve diğer ekonomik faaliyetleri 
içeren, kısa tedarik zincirlerinin ve katma değerli ürünleri-
nin geliştirilmesidir.”

Kırsal ekonomik
 faaliyetler 

çeşitlendirilecek

 Karan: Üretici artan
 fiyatlar karşısında çaresiz 

(Baştarafı 1'de)
Girdi maliyetlerindeki artış devam ederse bu rakam 

60 lirayı da geçer. Fındık başta olmak üzere tarımsal 
alanda girdi maliyetlerine bir an önce kontrol altına 
alınmalıdır. Tarım Kredi Kooperatifleri aracılığıyla üretici-
lere ucuz gübre ve ilaç temin edilmelidir” dedi.

“DOLAR BAZINDA FINDIK BUGÜN 42 LİRA OLMALI”
Karan, dolar bazında fındık fiyatının 3 dolardan 1.90 

dolara kadar gerilediğine de dikkat çekerek, “Bugüne 
kadar fındık fiyatı ortalama hep 3 dolardan işlem gör-
müştür. Ama bugün dolar kuru karşısında fındık fiyatı 
1.90 dolara kadar gerilemiş durumda. Serbest piyasa-
da 30 lira olan fındık fiyatının dolar karşısında yükseldiği-
ni söylemek gerçekti ve reel değildir. Fındık fiyatını 3 do-
lardan baz alacak olursak bugün bir kilogram fındık fi-
yatı en az 42 lira olmalıdır” ifadelerini kullandı.

 Vali Ünlü’den kadın girişimcilere sertifika 

bilir ve inovatif yerel isļetmeler, kooperatifler 
kurmalarına yardımcı olmak, basa̧ rı kriterlerini 
o ̈zu ̈msemelerini sag ̆ lamak, bo ̈ lgenin 
cogr̆ afi, kul̈tur̈el ve dogă l zenginliklerinin 
kadın emegĭ ile ekonomik ve ticari olarak 
degĕ rlendirilmesini, yeni is ̧alanları yaratılma-
sına katkı sagl̆ amak, kurulmus ̧ve kooperatfi-
ler ici̧n ise basa̧ rılı sur̈dur̈ ul̈ebilir is ̧ modelleri 
gelisţirmek, kadınların sosyal ve ekonomik 
girisi̧mlerde daha aktif katılımını sagl̆ amak 
amaçlanıyor.

Düzenlenen eğitim sonrası katılımcılara 
sertifikaları Vali Enver Ünlü’nün de katılımıyla 
dağıtıldı.

Eğitimle; Giresun’da girişimcilik ya da ko-
operatif girisi̧mciligĭ yolu ile kadınların yerel 
ekonomik faaliyetlere katılımını sagl̆ amak, ti-
carilesȩbilir ur̈un̈ ve hizmetler ici̧n bir arada ve 
is ̧birligĭnde yenilikci̧ yaratıcı dus̈ u̧ n̈ celerini ha-
rekete geci̧ rmek, kendilerine sagl̆ anacak 
destekler ve devlet yardımları konusunda bil-
gilendirmek, rekabet guc̈u ̈yuk̈sek sur̈dur̈ ul̈e-

(Baştarafı 1'de)
Konrad Adenauer Stiftung Vakfı ile Ortak-

bahçe Kadın Kooperatifi işbirliği ile 6-10 Aralık 
2021 tarihleri arasında gerçekleştirilen “Kadın 
Girişimciliğinde ve Kooperatifçiliğinde Yol Hari-
taları” konulu eğitim TOSYÖV Proje ve Eğitim Ko-
ordinatörü/Eğitim Uzmanı Cüneyt Örkmez tara-
fından bizzat verildi.

Eğitime, Giresun’da faaliyet gösteren 9 
kadın kooperatifi başkan ve kurucu üyeleri ile 
yine faaliyet gösteren kadın girişimciler katıldı.

Yılmaz: Enstitü için Giresun ayağa kalkmalıdır
Giresun İl Genel Meclisi CHP Grup 

Başkanvekili Mehmet Yılmaz, “Bölgemiz-
de tek olacak Giresun Üniversitesi Kan-
ser Araştırma ve Onkoloji Enstitüsünü aci-
len istiyoruz. Bu araştırma enstitüsü için 
tüm Giresun ayağa kalkmalıdır. Her 
zaman olduğu gibi iktidar mensubu si-
yasetçilerimizi de ayrıca göreve davet 
ediyoruz” dedi.

Yılmaz, İl Genel Meclisinin aralık ayı 
toplantıları öncesinde gündem dışı söz 
alarak Giresun Üniversitesi Kanser Araştır-
ma ve Onkoloji Enstitüsünün kurulmasıy-
la ilgili bir konuşma yaptı.

1986 yılındaki Çernobil Nükleer Sant-
rali kazasından sonraki 20-30 yılda kan-
ser hastalığının Giresun ve Doğu Kara-
deniz’in diğer illerinde çok daha dikkat 
çeken bir hastalık olduğunu dile getiren 
Yılmaz, Türkiye’de günde 450 kişiye bu 
hastalığın tanısının konulduğunu belirtti.

Yılmaz, Giresun’un uzun yıllardır bu 
hastalığın teşhis ve tedavisinde hep 
komşu illerin hastanelerine gittiğini ifade 
ederek, “Giresun ilk onkoloji doktoruyla 
yaklaşık 5 yıl önce tanışmıştı. O gitti. Bir 
süre sonra bir başka uzman geldi. O da 
çok sürmedi istifa etti. Şimdilerde niha-
yet yeni bir onkoloji doktoru daha geldi. 
Umarız kanser hastalarımız bir daha dok-
torsuz kalmaz. Ayrıca Giresun’da bir on-
koloji doktorunun binden fazla hastası-

nın olduğu da unutulmamalıdır” hatırlat-
masında bulundu.

“Etrafımızdaki, en yakınımızdaki insan-
ların çektiklerini gördükçe yüreğimiz yanı-
yor” diyen Yılmaz, konuşmasında şunları 
dile getirdi:

“Hastalarımızın özellikle, kanser takip-
leri için çektirmesi gereken kısa adı PET 
olan Pozitron Emisyon Tomografisi ma-
alesef hastanelerimizde bu cihaz olma-
dığı için yapılamamaktadır. Zaten aldık-
ları kemoterapi ilaçları nedeniyle yola yü-
rüyemeyecek halde, acı çeken hastala-
rımız için il dışına gitmek ayrı bir ızdırap ol-
maktadır. Yine daha önce hizmet verir-
ken kapatılan Palyatif Bakım Ünitesi de 
acilen açılmayı bekliyor hala.

Sağlıkta devrim yaptığını söyleyen 
AKP hükümeti, Giresun’daki kanser hasta-

larının sesini duymak zorundadır. Çernobil kazasından 
sonra radyasyon etkileri hala yeterli bilimsel araştırmalarla 
ortaya konulmamış ilimizde ve bölgemizde bir Kanser 
Araştırma ve Onkoloji Enstitüsü düzeyinde bir ihtisas hasta-
nesi yoktur.

Daha önce de önerdiğimiz gibi, Giresun kanserle mü-
cadelede böyle bir hastaneyi çoktan hak ediyor. Erken 
teşhis ve tarama için başta PET olmak üzere her türlü gö-
rüntüleme, kemoterapi, radyoterapi, immunoterapi ve 
diğer sağıtım yöntemleri ile içinde palyatif ünitesi bulu-
nan, yani kanserle ilgili A’dan Z’ye her şeyi barındıran bu 
sağlık merkezini, geçmiş yıllarda üniversite senatomuzca 
da olumlu bulunan, bölgemizde tek olacak Giresun Üni-
versitesi Kanser Araştırma ve Onkoloji Enstitüsünü acilen is-
tiyoruz. Bu araştırma enstitüsü için tüm Giresun ayağa 
kalkmalıdır. Her zaman olduğu gibi iktidar mensubu siya-
setçilerimizi de ayrıca göreve davet ediyoruz.”

Kaymakam esnafların 
sorunlarını dinledi

Tirebolu Kaymakamı Muhammed 
Lütfi Kotan, Tirebolu’yu daha yakından 
tanımak ve kurumlardaki amirlerle ta-
nışmak amacıyla yaptığı ziyaretlerini 
büyük ölçüde tamamlarken; şimdi de 
ilçedeki esnafları ziyaret etmeye baş-
ladı.

Tirebolu’da esnaf ziyaretlerine Çarşı 
Mahallesi’nden start veren Kayma-
kam Kotan, ziyaret ettiği esnaflarla bir 
süre sohbet ederek, faaliyetleriyle ilgili 

karşılıklı fikir alış-verişinde de bulundu.
Esnaflar, kendilerini ziyaret eden 

Kaymakam Kotan’a yakın ilgi gösterir-
lerken; ziyaretten duydukları memnu-
niyeti dile getiriyorlar. Ziyaretlerinde es-
nafların sıkıntılarını ve çalışma şartlarını 
da soran Kaymakam Kotan, kendileri-
ne bol kazançlar ve hayırlı işler temen-
nisinde bulunuyor. Kaymakam Kotan, il-
çede esnaf ziyaretlerine diğer mahal-
lelerde de devam edecek.
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Arılı kovan destek
 müracaatları başladı

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 2021 yılı arılı kovan desteklemesi 
müracaatlarının başladığını bildirdi.

Müdürlükten yapılan açıklamada, üreticilere kovan başına 20 lira des-
tek verileceği ve başvuruların 7 Ocak 2022’de sona ereceği ifade edildi.

Arılı kovan desteklemesi için belirlenen kriterler de şöyle açıklandı:
“Arıcılık Kayıt Sistemine (AKS) kayıtlı, üretici/yetiştirici örgütlerine üye veya 

üye olmayan üreticiler, desteklemeden faydalandırılacaktır. İşletmedeki 
arılı kovan bilgi ve sayılarında AKS verileri esas alınacaktır. Üreticiler en fazla 
bin adet arılı kovan için desteklemeden yararlandırılacaktır.

Desteklemeden faydalanmak isteyen arıcılardan; birlik üyesi olanlar, 
üyesi oldukları yetiştirici/üretici örgütüne, AKS’den alınacak destekleme 
başvuru dilekçesinde belirtilen bilgilerin doğruluğunu beyan ederek 
onaylatacaklardır.

Birlik üyeliği bulunmayan arıcılar ise, il/ilçe müdürlüklerine başvurarak 
AKS’den alınacak destekleme başvuru dilekçesinde belirtilen bilgilerin 
doğruluğunu beyan ederek onaylatacaklardır. Arıcılar, onaylatmış olduk-
ları başvuru dilekçesi ile arılarının bulunduğu il/ilçe müdürlüğüne 7 Ocak 
2022 Cuma günü mesai bitimine kadar başvuracaktır.

Üreticiler, AKS’de kayıtlı arılı kovan sayısından fazlası için destekleme ta-
lebinde bulunamaz. Arılı kovan sayısının AKS ile uyumlu olmasından arıcı 
sorumludur.

2021 yılı arılı kovan desteklemesi kapsamında; arılı kovan başına 20 lira 
destekleme ödemesi yapılacaktır.

Hayvancılık desteklemeleri konusunda daha ayrıntılı bilgi almak iste-
yen üreticilerimiz; Giresun merkezde hayvan sağlığı ve yetiştiriciliği şube 
müdürlüğümüze, ilçelerde ise tarım ve orman ilçe müdürlüklerimize baş-
vurabilirler.”

Jandarma tanıtılarak 
trafik eğitimi verildi

Giresun İl Jandarma Ko-
mutanlığı tarafından öğren-
cilere jandarmanın tanıtımı 
yapılarak trafik eğitimi veril-
di.

Valilikten yapılan açıkla-
mada, etkinlikle ilgili, “Ülper 
Köyü Yatılı Bölge Okulunda 
öğrenim gören yaklaşık 80 
öğrenciye Giresun İl Jandar-
ma Komutanlığı Asayiş Şube 
Müdürlüğü Kadın ve Çocuk 
Kısım Amirliği ekiplerince jan-
darmayı tanıtmak ve sevdir-
mek amacıyla jandarma 
resmi sitesinde yayınlanan 
Tim Jandarma 112 çizgi 
filmi izletilmiş, Trafik Şube Mü-
dürlüğünce trafik kuralları ile 
ilgili seminer verilerek çocuk-
lara boyama kitabı dağıtıl-
mıştır” bilgisi verildi.

EMEKLİLER: "GEÇİNEMİYORUZ”
Emekliler alana çıktılar ve geçinemediklerini haykırarak; 

paralarının pul, emekli zamlarının zul olduğunun altını çizdi-
ler.

Önceki gün Atatürk Meydanı'nda biraraya gelen Tüm 
Emekliler Sendikası Giresun ve Espiye Temsilciliği'ne bağlı 
emekliler, Meclis'te süren bütçe görüşmelerini hatırlatarak, 
halktan yana bütçe oluşturulmasını istediler.

İNTİBAK YASASI ÇIKARILSIN
Sendika adına açıklamayı okuyan Neriman Konal, 

emeklilere verilecek yüzde 7-8'lik zammın bir haftada eriyip 
gittiğini, intibak yasasının çıkarılarak maaşlar arasındaki eşit-
sizliğin giderilmesini istedi.

ALIN TERİMİZİN KARŞILIĞI VERİLSİN
Konal; asgari ücretlilerin de, emeklilerin de zor şartlarda 

yaşam sürdüğünü belirterek, "Kimseden lütuf sadaka iste-
miyoruz, döktüğümüz alın terinin karşılığını istiyoruz" ifadele-
rine kullandı.

Konal, toplu sözleşme ve sendika hakkı istediklerini de 
dile getirerek; "İnsanca yaşamak bizim de hakkımız" dedi.
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Kitap fuarına yoğun ilgi
Giresun Belediyesi tarafından ikincisi düzenlenen kitap 

fuarı açıldı. Fuara Giresunlular ilk günden yoğun ilgi göster-
di.

19 Aralık’a kadar açık kalacak olan fuarın açılışında ko-
nuşan Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, göreve 
geldikleri günden bugüne kadar okumaya, kitaplara ve ki-
tapları şehrin merkezinde tutmaya özen gösterdiklerini söy-
ledi.

Başkan Şenlikoğlu, belediye olarak ‘Benim şehrim oku-
yor’ etkinliğini başlatıp her salı şehrin göbeğinde vatan-
daşlarla ile birlikte kitap okuduklarını anlatarak, “Bilgi evi-
mizde bir kütüphane oluşturduk ve çocuklarımızın kitapla-
ra erişimini sağladık. Bilgi evlerini çoğaltarak mahalleleri-
mizde kütüphanelerimizi artırmayı hedefliyoruz. Giresun 
Mekân gibi tesislerimizde oluşturduğumuz kütüphaneler 
ile gençlerimizi kitapla buluşturmaya gayret ettik. Güre Ma-
hallemizde yaptığımız çalışmamız ile gençlerin ve özellikle 
üniversite öğrencilerimizin hem kitapla hem de kültürel et-
kinliklerle bir araya geleceği bir mekânı yakın zamanda hiz-
mete sunacağımızın da müjdesini buradan sizlerle pay-
laşmak isteriz” dedi. 

2020 yılının ocak ayında ilk kitap fuarını gerçekleştirdik-
lerini ve yaklaşık 50 bin Giresunluyu kitaplar ve yazarlarla 
buluşturduklarını dile getiren Şenlikoğlu, şöyle devam etti:

“Okuma yazmayı yeni öğrenmiş çocuklarımızdan, ede-
biyat tutkunu olan büyüklerimize kadar her kesimi ve yaş 

grubunun kitap kokusunu içine çekebilmesini sağladık. 
Yazarlık okulu ve her ay bir kitap okuma etkinlikleri ise 
kitap okumanın önemini vurgulamaya çalıştık. Ne mutlu 
ki bu sene ikincisini gerçekleştireceğimiz kitap fuarını tek-
rar açıp siz sevgili kitapseverler ile buluşturuyoruz. Kitap 
fuarımızda 9 gün boyunca birbirinden kıymetli 21 ulusal 
ve 41 Giresunlu yazarımızı ağırlayacağız. 74 ulusal yayı-
nevinin katıldığı fuara bu sene de çok sayıda katılımın 
olacağını düşünüyoruz. ‘Her kitap yeni bir hayat’ sloganı 
ile yola çıktığımız ikinci kitap fuarımıza tüm Giresunluları 
buradan tekrar davet ediyorum.”

Şenlikoğlu, Giresun Belediyesi Kültür Yayınlarını kura-
rak şehrin tarihine, kültürüne, insan hikayelerine ışık tut-
mayı hedeflediklerini ifade ederek, “Bunun için kültür ya-
yınlarından birbirinden değerli yazarlar ile çalışarak 3 ki-
tabımızı Giresun kültürüne kazandırdık. 3 kitabımızın ise 
çalışması devam ediyor. Bu eserler şehrimizin geleceği-
ne bırakacağımız en değerli miraslardan olacaktır” diye 
konuştu.

Adalet ve Kalkınma Partisi Genel Başkan Yardımcısı 
Nurettin Canikli de, açılışta yaptığı konuşmada, “Kitap fu-
arını düzenleyen Giresun Belediye Başkanımız kardeşim 
Aytekin Şenlikoğlu’na teşekkür ederim. Giresun’da ve ül-
kemizde gençlerimizin olaylara edebi bakabilme, yo-
rumlayabilme ve değerlendirebilme yeteneğinin ka-
zandırılması ve geliştirilmesi gerekir. Bunlar da bizim gö-

yal hayatının ilerlemesini yanlış yöne ka-
nalize ediyor ya da kötü sonuçlar ortaya 
koyuyor. Bu nedenle konuya çok önem 
ve değer vermemiz gerekiyor. Tüm Gire-
sunluları kitap fuarımıza davet ediyorum” 
dedi.Konuşmaların ardından kitap fuarı-
nın açılışı yapılarak stantlar gezildi, kitap-
lar incelendi.

revlerimizden biri. Bu durum eksik olduğu 
zaman hayatın içinde insanın bir yönü 
her zaman eksik kalıyor. Çünkü bu insanın 
yaradılışına fıtratına uygun beslenmesi 
gereken sürekli olarak üzerine konulması 
gereken önemli bir alan. Biraz ihmal etti-
ğimiz anda insanın hayatında bir denge-
sizlik ortaya çıkıyor. Bu da toplumların sos-

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, düve ve manda alımlarına ve-
rilecek yüzde 40 hibe desteği müracaatlarının başladığını bildirdi.

Müdürlükten yapılan açıklamada, TÜRKVET’e kayıtlı sığır işletmesi 
olan üreticilere işletme kapasitesini 50 başa tamamlayacak şekilde 
satın aldıkları düve ve manda başına yüzde 40 oranında hibe desteği 
verileceği belirtildi.

Desteklemeden faydalanmak isteyen üreticilerin, 9 Aralık 2021 – 28 
Ocak 2022 tarihleri arasında işletme sahibi tarafından işletmenin kayıtlı 
olduğu il/ilçe müdürlüklerine başvurabileceğinin ifade edildiği açıkla-
mada, hibe şartları da şöyle duyuruldu:

“Yetiştiricinin, işletme kapasitesinin destek talep edilen hayvan sayısı 
ile uyumlu olması gerekmektedir. Bir işletme; kapasitesini 50 başa ta-
mamlayacak şekilde desteklemeden yararlandırılır.

Desteklemeye esas 2021 yılı damızlık gebe düve fiyatı 20 bin 
lira/baş, 8-15 aylık damızlık boş dişi sığır fiyatı 12 bin lira/baş, damızlık 
gebe manda fiyatı 16 bin lira/baş ve 8-15 aylık damızlık boş dişi manda 
fiyatı ise 10 bin lira/baş olarak belirlenmiştir.

Destek miktarı, düve/manda alım bedelinin yüzde 40’ı kadar olup, 
düve/manda başına desteklemeye esas bakanlıkça belirlenen fiyatın 
yüzde 40’ından fazla olamaz.

Düveler/mandalar; düve/manda düvesi yetiştirici merkezlerinden, 
hastalıktan ari işletmelerden, Tarım İşletmeleri Genel Müdürlüğünden, 
Damızlık Sığır Yetiştirici Birlikleri, Damızlık Manda Yetiştirici Birlikleri ile Tarım 
Kredi Kooperatifleri ve iştiraklerinden temin edilir.

Destek kapsamında alınan düveler/mandalar, mücbir sebepler ha-
ricinde 2 yıl süre ile satılamaz. Ölüm ve mecburi kesim sebepleriyle işlet-
meden ayrılan hayvanların yerine en geç 90 gün içerisinde, Teknik ve 
Sağlık Şartnamesindeki şartları sağlayan aynı sayıdaki hayvanlar işlet-
meye konulur.

Düvelerin/mandaların iki yıl süreyle satılmama şartı, HAYGEM’den izin 
alınması koşuluyla işletmenin devri halinde de geçerlidir. İl/ilçe müdür-
lükleri tarafından yılda en az bir kere olmak üzere düvelerin/mandaların 
işletmede bulunduğuna ilişkin yerinde kontrol yapılır ve tutanağa bağ-
lanır.

Bu kapsamda desteklemeden yararlandırılacak düveler ise şunlar-
dır:

Etçi ırklar; Angus, Charolais, Limousin, Hereford, Belgium Blue
Kombine ırklar; Simental (Fleckvieh),Brown Swiss, Mondbeliard
Sütçü ırklar; Jersey (Karadeniz Bölgesindeki iller), Holstein”

Manda ve düve
 alımlarına 

hibe desteği

Sevinç: Dikim sahalarını artıracak 
politikalardan uzak durulmalı

Karadeniz Fındık ve Mamulleri İhracatçıları Birliği Başkanı Edip 
Sevinç, “Ülkemiz fındık sektöründe verimi ve kaliteyi arttıracak politi-
kalar izlemelidir. Ülke olarak kazanımlarımızı koruyacak politikalar 
üretmeli, dünyada fındık dikim sahalarını arttıracak, teşvik edecek 
politikalardan uzak durmalıyız” dedi.

Sevinç, yaptığı açıklamada, fındıkta düzenlemelerin gerçekleri 
görerek yapılmaması halinde kaybedebileceklerini belirtti.

Bir ürünün ticaretinin ne kadar kolay olursa bütün paydaşların bun-
dan istifade edebileceğine dikkat çeken Sevinç, şu önerilerde bu-
lundu:

“Böylece ülke ekonomisi kazanır. Yüzde 85 ‘i ihraç edilen fındıkta 
tüm düzenlemeleri bu gerçeği görerek yapmazsak kaybeden taraf 
oluruz. Ülkemiz fındık sektöründe verimi ve kaliteyi arttıracak politikalar 
izlemelidir. Ülke olarak kazanımlarımızı koruyacak politikalar üretmeli, 
dünyada fındık dikim sahalarını arttıracak, teşvik edecek politikalar-
dan uzak durmalıyız.”

Bilge: Eşit ve özgür bir Türkiye’yi birlikte kuracağız

CHP Giresun İl Başkanı Fikri Bilge, “İnsan hakları, huku-
kun üstünlüğü ve demokrasi ilkelerinin egemen olduğu; 
hak ihlallerinin olmadığı, eşit ve özgür bir Türkiye'yi hep bir-
likte kuracağız” dedi.

Bilge, 10 Aralık Dünya İnsan Hakları Günü nedeniyle 
yaptığı açıklamada, 2021 yılı içinde de hak ihlallerinin art-
tığını düşünce ve fikirlerini açıklayan yurttaşların gözaltına 
alındığını savundu.

“Neredeyse her iki gençten birinin işsiz olduğu, asgari 
ücretin yoksulluk sınırını bırakın açlık sınırının altında oldu-
ğu, gıdasız kalan çocukların büyüme geriliklerinin ortaya 
çıktığı bir dönemi yaşamaktayız” diyen Bilge, mesajından 
özetle şunlara yer verdi: 

“Açlık ve yoksulluk 2021 Türkiye’sinin en önemli insan 
hakkı sorunudur. Bugün ülkemizin yaşadığı başta ekono-
mik buhran olmak üzere her türlü adaletsizliğin temelinde 
tek kişilik hükümetin otoriter, antidemokratik ve evrensel 
insan haklarına aykırı uygulamaları yatmaktadır. Genel 
Başkanımız Sayın Kemal Kılıçdaroğlu’nun başlattığı ve 
adalete susamış milyonların desteğiyle hala sürmekte 
olan ‘hak, hukuk, adalet’ mücadelemize tüm kadroları-
mızla, hak bilincinin güçlenmesi için yurdun dört bir yanın-
da devam ediyoruz.

Cumhuriyet Halk Partisi olarak bu amaçla, hak müca-
delemizi halkın içinde halkla birlikte büyütmek hedefi ile 
‘benim hakkım’ broşürlerimizle bugün 81 ilde hep birlikte 

sahadayız. Tüm illerde vatandaşlara haklarını, hak arama yollarını 
anlatacağız. Sunulan hizmetlerin hiçbir siyasi partinin lütfu olmadığı-
nı, bunların anayasal güvence altında olduğunu ve aynı zamanda 
devleti yönetenlerin görevi olduğunu anlatacağız.

Bu ülkenin gençlerinin, kadınlarının, yoksulluk içindeki çocukları-
nın, işsizlerinin, memurlarının, emeklilerinin, işçilerinin, çiftçilerinin, es-
nafının, hiçbir hukuki gerekçe olmaksızın ihraç edilen KHK'lılarının, 
adil yargılanma hakkından mahrum bırakılanlarının, barış akade-
misyenlerinin hak mücadelelerini güçlendireceğiz.

10 Aralık Dünya İnsan Hakları Gününde bir kez daha ilan ediyo-
ruz: İnsan hakları, hukukun üstünlüğü ve demokrasi ilkelerinin ege-
men olduğu; hak ihlallerinin olmadığı, eşit ve özgür bir Türkiye'yi hep 
birlikte kuracağız. Cumhuriyetimizin ikinci yüzyılında 10 Aralık Dünya 
İnsan Hakları günü adına yaraşır bir şekilde coşkuyla kutlanacak.”

Ziraat Mühendisleri Odasında 
Karabulut il temsilcisi seçildi

48’inci dönem Ziraat Mühendisleri Odası Giresun il yönetim kurulu 
yapılan seçimle belirlendi. İl temsilciliğine Rıfkı Karabulut seçildi.

Ziraat Mühendisleri Odası Giresun İl Temsilciği 48’inci dönem yö-
netim kurulu seçimleri yapıldı.

Giresun il genelinde kısa, orta ve uzun vadeli tarım politikalarının 
değerlendirildiği genel kurulda yapılan seçimler sonrası yönetim ku-
rulu belirlendi.Seçimler sonucunda Rıfkı Karabulut il temsilcisi olurken, 
Türker Akgün, Barış Özkaya, Bülent Köse ve Esen Dizdar yönetim kuru-
lu üyesi seçildiler.Genel merkez delegeleri ise, Rıfkı Karabulut ve 
Recai Gündüz olarak belirlendi.
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KESK, cinsiyet eşitliğinin esas alındığı
çalışma ve yaşam ortamı talep ediyor

KESK Giresun Kadın Meclisi, “Eğitimde 
toplumsal cinsiyet eşitsizliklerini ortadan 
kaldırmak ve kadınların yönetim düzeyle-
rinde yer almalarını sağlamak için cinsi-
yet eşitliği sağlayan mekanizmalar uygu-
lanmalı, cinsiyet eşitliğinin esas alındığı 
bir çalışma yaşamı ve ortamı sağlanma-
lıdır” önerisinde bulundu.

KESK Giresun Kadın Meclisi adına ha-
zırlanan açıklamayı okuyan meclis üyesi 
Bahar Bay, toplumsal cinsiyet eşitsizliği ve 
ayrımcılığının sokakta, evde, işte, derste 
başta olmak üzere yaşamın her alanın-
da yeniden üretildiği ve yaşandığı Türki-
ye’de, kadına ve çocuğa karşı şiddet, is-
tismar ve cinayetlerin her geçen gün kat-
lanarak korkunç boyutlara ulaştığını dile 
getirdi.

Bahar Bay, “Tarihsel, toplumsal ve eko-
nomik norm ve kalıpların inşa edilip yeni-
den üretildiği bir iktidar alanı olan okullar-
da, erkek egemen işleyişi destekleyen 
cinsiyetçi rol, beklenti ve kalıp yargılar kız 
ve erkek öğrencilere dolaylı ya da do-
laysız yollarla aktarılmaktadır” diyerek, 
açıklamasına şöyle devam etti:

“TOPLUMSAL CİNSİYET EŞİTLİĞİNİ YOK 
SAYANLAR…”

“Cinsiyet eşitsizliklerini doğal ve var ol-
ması gereken bir durum olarak aktaran 
ders kitapları, uygulamalı dersler ve veli-
öğretmen-idareci ilişkileri ile öğrencilerin 
cinsiyet rollerine uygun davranış kalıpları 
ve kazanımlar elde etmesi beklenmek-
tedir. Geleneksel cinsiyet rollerini destek-
leyerek buna uygun bir içerikle hazırla-

nan ders kitaplarında, kız çocukları daha 
çok ev içi alana ya da bu rollerine 
uygun olan mesleklere yönlendirilmekte-
dir. Kız çocuklarına öğretmenlik, doktor-
luk, hemşirelik gibi meslekler önerilirken, 
yöneticilik, tamircilik ve güç gerektiren 
işler erkeklere uygun meslekler olarak gös-
terilmektedir.

Eğitim müfredatı eleştirel düşünceyi 
engelleyerek sorgulamayan bireyler ye-
tiştirmeyi hedeflemekte, kız çocuklarına 
ve kadınlara dayatılan geleneksel 
yaşam biçimi eğitim müfredatı ile yeni-
den üretilmektedir. Tekçi, gerici, cinsiyetçi 
müfredat ile ayrımcılık derinleşmekte, cin-
sel yönelim farklılıkları da yok sayılmakta-
dır. Karma eğitime yönelik müdahaleler, 
eğitimin dinselleşmesi ve çocukların ge-
leneksel rol kalıpları ile yetiştirilmesine yö-
nelik müfredatlar şiddetin ve cinsel istis-
marın da önünü açmaktadır.

Bilinmelidir ki, toplumsal cinsiyet eşitli-
ğini yok sayanlar; vakıf, dernek ve cema-
atlerle protokol imzalayanlar; kadın cina-
yetlerinden, kadına yönelik taciz, tecavüz 
ve şiddetten; çocuk istismarı vakaların-
dan; cinsiyet kimliği ve cinsel yönelim 
farklılıkları nedeniyle katledilen hayatlar-
dan birinci dereceden sorumludur.”

“‘TOPLUMSAL CİNSİYET EŞİTLİĞİ EĞİTİMİ 
YAŞAMSALDIR’

ŞİARIYLA KAMPANYA BAŞLATIYORUZ”
Bahar Bay, toplumsal cinsiyet eşitsizlik-

lerinin eğitim politikaları aracılığıyla yeni-
den üretilmesine karşı “Toplumsal cinsiyet 
eşitliği eğitimi yaşamsaldır” şiarıyla kam-

panya süreci başlattıklarını kaydederek, 
şunları söyledi:

“Milli Eğitim Bakanlığı ve Yükseköğre-
tim Kurulu’nu taleplerimizin karşılanması 
için etkin politika üretmeye çağırıyoruz. Si-
yasi iktidar, Milli Eğitim Bakanlığı ve Yükse-
köğretim Kurulu aracılığıyla uluslararası 
sözleşmelere atılan imzaların gereğini 
yapmalı, toplumsal cinsiyet eşitliği eğiti-
mi tüm kademelerde ve üniversitelerin 
tüm bölümlerinde ders olarak okutulma-
lıdır. Eğitim öğretim müfredatı, cinsiyet 
eşitliği perspektifi esas alınarak yeniden 
düzenlenmelidir.

Eğitimde toplumsal cinsiyet eşitsizlik-
lerini ortadan kaldırmak ve kadınların yö-
netim düzeylerinde yer almalarını sağla-
mak için cinsiyet eşitliği sağlayan meka-
nizmalar uygulanmalı, cinsiyet eşitliğinin 
esas alındığı bir çalışma yaşamı ve orta-
mı sağlanmalıdır.

‘Toplumsal Cinsiyet Eşitliği, Ayrımcılık 
ve Mobbing’ başlıkları hizmet içi eğitim 
konuları haline getirilerek tüm eğitim 
emekçilerinin bu eğitimleri alması sağ-
lanmalıdır. İstanbul Sözleşmesi’nin feshi 
iptal edilerek, sözleşme etkin bir biçimde 
uygulanmalıdır.

Her biri yaşamsal değerde olan ta-
leplerimiz için, Eğitim Sen olarak iş yerleri-
mizde, sokaklarda, yaşamın her alanın-
da mücadele ettik, mücadele etmeye 
devam edeceğiz. Taleplerimiz karşılana 
dek yaşamın her alanında eşitlik ve öz-
gürlük mücadelemizi büyüterek sürdüre-
ceğiz.”

Vali Ünlü: 
“Önlem alınmazsa

 gıda krizi yaşanacak”
Giresun Valisi Enver Ünlü, “İklim değişikliği yalnızca selleri ve orman 

yangınlarını artırmadı. Gıda krizini de tetikledi. Sıcaklığın her derece 
yükselişinde buğday, mısır ve benzeri tahıllar da azalıyor. Acilen 
önlem almazsak dünya üzerindeki hemen herkesi etkileyecek bir 
gıda krizi gelecekte bizleri bekliyor olacak” dedi.

Vali Ünlü, Bahçeşehir Üniversitesi (BAU) Global Başkanı Enver 
Yücel’in organize ettiği, Kulakkaya Yaylasında düzenlenen “Kulakka-
ya İklim Zirvesi” toplantısına katıldı.

Uluslararası Eğitim Merkezi (CIFAL) İstanbul ile BM Eğitim ve Araştır-
ma Enstitüsünün (UNITAR) katkılarıyla, Bahçeşehir Üniversitesi tarafın-
dan düzenlenen zirve toplantısı üst düzey katılımcıların yanı sıra “Sür-
dürülebilir Kalkınma Hedefleri” alanında görev yapan Birleşmiş Millet-
ler (BM) Türkiye delegasyonu ve kurumlarının temsilcileri, yerel yöneti-
ciler, akademisyen ve medya temsilcileri de zirvede yerini aldı.

Zirve toplantısında; küresel iklim sorunları, Türkiye’nin iklim kriziyle 
mücadelesi gibi konular, uzmanlar ile ilgili bakanlık temsilcilerinin ka-
tılımıyla ele alındı.

“SEL VE YANGINLARINDAN ARDINDAN DURUMUN CİDDİYETİN 
YENİDEN ANLAŞILDI”

Vali Enver Ünlü, yaptığı konuşmada, “İklim değişikliği, boyutları ve 
uzun vadeli sonuçları itibariyle insan hayatını riske eden en önemli kü-
resel sorunlardan birisidir. Atmosferdeki sıcaklık artışıyla kendini göste-
ren iklim değişikliğinin en sık görülen etkileri ise; okyanusların ısınması, 
buzulların erimesi, olağan dışı doğa olaylarındaki artış ve benzeri 
olumsuz gelişmelerdir. Yıllardır bu konuda uyarılar yapılıyordu ama bir 
şekilde konunun ciddiyeti içselleştirilmiyordu. Ancak geçtiğimiz yıl ili-
mizde yaşadığımız sel felaketi ve akabinde bu yıl Batı Karadeniz’de 
yaşanan sel felaketi ve ülkemizin çeşitli şehirlerinde yaşanan orman 
yangınlardan sonra maalesef durumun daha da ciddi hale geldiği-
ni bizlere yeniden hissettirdi” diye konuştu.

İklim değişikliğinin yalnızca selleri ve orman yangınlarını artırmadı-
ğını gıda krizini de tetiklediğine dikkat çeken Vali Ünlü, şöyle konuştu:

“Sıcaklığın her derece yükselişinde buğday, mısır ve benzeri tahıl-
lar da azalıyor. Acilen önlem almazsak dünya üzerindeki hemen her-
kesi etkileyecek bir gıda krizi gelecekte bizleri bekliyor olacak. Gıda kri-
zini tetikleyen sorun milyarlarca kişiyi temel gıda maddelerine ulaş-
maktan mahrum bırakabilir. Bugün çok kolay erişebildiğimiz bazı gı-
daları tüketmek, ilerleyen yıllarda lükse dönüşebilir. İklim değişimin-
den kazançlı çıkanlar ise verimli gıda üretimi yapan ülkeler olacak. 
Biz de hem şehrimiz adına hem ülkemiz adına verimli gıda üretimin-
deki payımızı artırmak zorundayız.

“KÖMÜR KULLANIMININ 
TARİHE GÖMÜLMESİ GEREKİYOR”
Hayvancılık sektörü de tatlı su kaynaklarının azalması, bulaşıcı hay-

van hastalıklarının çoğalması, yem kalitesinin ve miktarının düşme-
siyle orantılı olarak büyük risk altında.

Günümüzde, ülkelerin enerjiyi üretme ve kullanma biçimi sürdü-
rülebilir değildir. Dünya genelinde üretilen enerjinin yüzde 80'i fosil 
kaynaklıdır. Küresel sıcaklık artışını 1,5 dereceyle sınırlandırmak ve 
emisyonu azaltmak için kömürü tarihe gömülmesi gerekiyor. Bu ko-
nuda pek çok adım atılıyor.

Peki bu konuda ne yapabiliriz? Tarım ve iklim politikalarımızı birlikte 
değerlendirerek, doğal kaynakların restorasyonu, toprakta karbon 
ayrıştırması ve karbon depolanması, toprak kalitesi ve en uygun su 
kullanım metotlarını benimsememiz gerekiyor. Birey olarak çevremizi 
korumalı, iklim değişikliği üzerinde etkisi olan ürünlerin kullanımı konu-
sunda daha hassas davranmamız gerekiyor.

“DOĞAYA SAYGI GÖSTERİRSEK 
BİZE KARŞILIĞINI FAZLASIYLA VERİR”

Toplu taşıma araçlarını kullanmak bile karbon salınımının azal-
masında ciddi bir rol oynuyor. Rüzgâr ve güneş enerjisi gibi yenilene-
bilir yeşil enerji kaynaklarını daha ön planda tutmalıyız. Ormanlık 
alanlarımızı korumalı, daha çok ağaçlandırma yapmalıyız.

Doğaya gerçekten hak ettiği saygıyı gösterirsek, doğa bize 
bunun karşılığını fazlasıyla verecektir. Bu zamana kadar, çevre duyar-
lılığı ile ilgili birçok adım atılmış, sözleşmeler imzalanmış, zirveler dü-
zenlenmiştir.

İklim krizi gerçek ve şu anda bu gerçekle maalesef hepimiz yüz 
yüzeyiz. Ancak harekete geçmek için çok geç değil. İklim değişikli-
ğiyle mücadele, sürdürülebilir bir kalkınma ve sürdürülebilir bir ge-
lecek için kritik öneme sahip. Geri dönüşü olmayan iklim değişikliğini 
önlemek bizim elimizde. İklim değişikliğiyle mücadele, her ülke, her 
kurum, her bireyin katkı sağlaması gereken geleceğimiz için çok 
önemli bir meseledir.”

TBMM Başkanlık Divanı Üyesi Giresun Milletvekili Necati Tığlı, 
“Her yalanın ve yalancının mumunun söneceği bir vakit vardır 
ve o vakit geldiğinde inanın TÜİK'in söylediği yalanlar bitecek, 
Cumhuriyet Halk Partisinin söyleyeceği gerçekler başlayacaktır” 
dedi.

CHP Giresun Milletvekili Necati Tığlı, Genel Kurul’da görüşü-
len Hazine ve Maliye Bakanlığı ile Ticaret Bakanlığı’nın 2022 yılı 
bütçeleri üzerine bir konuşma yaptı.

TÜİK’in açıklamalarıyla işçiyi, memuru, emekliyi, asgari ücret-
liyi, çiftçiyi üzen bir kuruma dönüştüğünü savunan Tığlı, gelir da-
ğılımının sürekli bozulduğunu, üretimin azaldığını, insanların sü-
rekli yoksullaştığını ve açlığa mahkûm edildiğini, Cumhurbaş-
kanlığı Hükümet Sistemi’nin getirdiği yanlışları ve Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin iktidara geldiğinde neler yapacağını anlattı.

Tığlı, “Ülkemiz borç içine battı, insanlar geçinemiyor, tence-
reler kaynamıyor ve faturalar artık ödenemeyecek noktaya 
geldi. TÜİK tüm verilerini, saraydan aldığı siparişe göre açıklıyor” 
diyerek, konuşmasında şunları dile getirdi:

“AKP iktidarı işine gelmeyen her ekonomik ve siyasi gelişme-
de ‘Yok, birileri düğmeye bastı; yok, dış güçler’ diyerek mağdur 

 Tığlı’dan TÜİK’in açıklamalarına eleştiri 
edebiyatı yapıyor. 2002 yılından beri çeşitli iç ve dış ittifaklarla bir 
olup cumhuriyet kazanımlarını yok etmek ve değiştirmek için kimle-
rin düğmeye bastığını, aydınları ve muhalifleri sindirmek için yargıyı 
vesayet altına alan, mahkemelere hakim ve savcı atayan, asılsız id-
dianamelerle birçok kişiyi mahkum eden siyasi partinin kim olduğu-
nu siz cevaplayın.

Dış güçler ve düğme masalları da yatsıya kadar yanan mum mi-
salidir. İlk genel seçimlerde bu yalanlar tamamen sönecek tarih say-
falarında yerini alacaktır.

Cumhurbaşkanlığı hükümet sistemi bu ülkeyi hem ekonomik 
hem siyasal anlamda sınıfta bırakmıştır. 2018 yılında ‘Yetkiyi verin’ de-
nildiğinde dolar 4 lira 50 kuruş; Euro da 5 lira 50 kuruş lira civarınday-
dı; ama bugün dolar 14, Euro 16 liraya dayandı. Benzin 6 liraydı; 
bugün 10 lirayı geçti. 5 litre ayçiçeği yağı 42 liraydı; bugün 135 lira. 
Et, süt, yumurta, çay, çorba hepsinin fiyatı 3-4 kat arttı.

TÜİK'e göre, aslında Süleyman Soylu’nun insan hakları savunucu-
su olduğunu, Mustafa Varank’ın şu an Mars'ta olduğunu, Fatih Dön-
mez’in şu an Meclis bahçesinde dünyanın en büyük petrol kuyusu-
nun başında olduğunu ve emeklilerimizin aslında tek derdinin ‘Tatil-
lerini İtalya'da mı yoksa Yunanistan'da mı yapalım diye bir rezervas-
yon telaşı peşinde koştuğunu, çiftçimizin tek sorununun, kazandığı 
paraları yatıracak bir banka bulamadığını ve hatta dünyanın sayılı ilk 
500 üniversiteden 200'ünün bizim ülkemizdeki üniversiteler olduğu-
nu ve ülkemizin aslında demokrasi de zirvede, kadın haklarında en 
önde ve insan haklarında Nirvana’da olduğunu görebiliriz.

Her yalanın ve yalancının mumunun söneceği bir vakit vardır ve 
o vakit geldiğinde inanın TÜİK'in söylediği yalanlar bitecek, Cumhuri-
yet Halk Partisinin söyleyeceği gerçekler başlayacaktır. Yani yandaş 
TÜİK yayını son bulacak, halkçı ve halkın menfaatlerini koruyan göze-
ten TÜİK yayını başlayacak ve o gerçek sadece TÜİK'i değil, tüm Türki-
ye'yi aydınlatacak.”



 Giresunspor son dakikada mağlup oldu 
Spor Toto Süper Ligde Adana Demirspor’un konuğu olan Giresunspor, maçın uzatma dakikalarında yediği golle 

sahadan 1-0 mağlup ayrıldı, 4 haftalık yenilmezlik serisi sona erdi.
Son haftalarda yakaladığı çıkış ve aldığı galibiyetlerle dikkat çeken ve Adana deplasmanına da puanlar için 

giden Giresunspor, maç içinde yakaladığı pozisyonları değerlendiremedi ve kalesinde uzatma dakikalarda gördü-
ğü gol ile şanssız bir yenilgi aldı.

İki takımın da pozisyonlar bulup harcadığı ve kalecilere takıldığı maçta son sözü ev sahibi takımdan Benjamin 
Stambouli söyledi. İki haftadır gol atamayan Adana Demirspor 90+3’de Fransız oyuncunun golüyle Giresunspor’u 1-
0 yendi.Maçın uzatma dakikalarında Vargas’ın taçtan çevirdiği top Balotelli’ye geldi. İtalyan oyuncu Gökhan’ı görüp, 
İsviçreli oyuncu da tek pasta sol kanattan ceza sahasına giren Stambouli’ye topu gönderdi. Çaprazdan sol ayağıyla 
çektiği şutta kaleci Okan’ın müdahalesi yeterli olmadı ve top ağlarla buluştu.

Bu sonucun ardından Adana Demirspor 23 puana yükseldi. Giresunspor ise 19 puanda kalırken 3 maçtır kazanan 
Giresunspor 4 maç sonra sahadan puansız ayrıldı.

Stat: Yeni Adana
Hakemler: Alper Ulusoy, Selahattin Altay, Ömer Tevfik Özkoç
Adana Demirspor: Muric, Svensson (Dk. 87 Tarık Çamdal), Samet Akaydın, Deli, Rassoul, 

Sinan Kurt (Dk. 78 Gökhan İnler), Stambouli, Metehan Mimaroğlu (Dk. 46 Vargas), Yunus 
Akgün (Dk. 87 Castro), Akintola (Dk. 63 Assombalonga), Balotelli

GZT Giresunspor: Okan Kocuk, Zeki Yavru, Diarra, Perez, Aziz Behich, Traore (Dk. 90 
Champness), Flavio, Suleymanov (Dk. 78 Pelupessy), Diabate, Sergio (Dk. 90 Emre Taşde-
mir), Balde (Dk. 68 Doukara)

Gol: Dk. 90+2 Stambouli (Adana Demirspor)
Sarı kartlar: Balotelli, Muric (Adana Demirspor), Zeki Yavru, Flavio (GZT Giresunspor)

Keleş: “Kazanmak için 
elimizden geleni yaptık”

GZT Giresunspor Tek-
nik Direktörü Hakan 
Keleş, maçta öne ge-
çebilecekleri pozisyonlar 
yakaladıklarını ancak 
bunları değerlendireme-
diklerini belirtti.

1-0 yenildikleri maçın 
ardından açıklamalarda 
bulunan yeşil beyazlıların 
teknik direktörü Keleş, 
şöyle konuştu:

“Biz öne geçseydik 
daha farklı olabilirdi 
ama bu saha ve bu ze-
mine rağmen iyi oyna-
dık. Zemin biraz etkiledi 
oyunumuzu ama oyun-
cularım müthiş müca-
dele gösterdi, maçı çok 
istediler. Kazanmak için 
elimizden geleni yaptık 
ama son dakikalarda ye-
diğimiz gol buradan 
mağlup ayrılmamızı ge-
rektirdi."

Karaahmet takımı 
yalnız bırakmadı
Giresunspor Başkanı Hakan Karaahmet takımını 

Adana’da da yalnız bırakmadı. Fırsat buldukça takımla bir-
likte deplasmanlara gitmeye çalışan ve son olarak takımla 
birlikte Adana’ya giden Karaahmet maçı da Adana De-
mirspor Başkanı Murat Sancak ile birlikte izledi.

Bilindiği üzere Adana Demirspor Başkanı Murat Sancak 
geçtiğimiz hafta Giresun’da Fatih Karagümrük maçını izle-
miş, şehir turu yapmıştı.

Zeki ve Flavio cezalı 
Giresunspor Adana 

deplasmanında hem 3 
puanı hem de iki oyun-
cusunu kaybetti.

Yeşil beyazlı ekipte 
maçın son bölümlerin-
de sarı kart gören Zeki 
Yavru ve Flavio cezalı du-
ruma düştüler. Bu iki 
oyuncu Giresunspor’un 
cuma akşamı Altay ile 
oynayacağı karşılaşma-
da forma gi ye me-
yecek.

Öte yandan Gire-
sunspor’da Aziz Behich, 
stoper Diarra ile orta 
saha oyuncusu Sankha-
re de sarı kart sınırında 
bulunuyor.

1-0


